
 

 

Treść interpelacji radnego Stefana Traczyka w sprawie ataków hakerskich na 
system informatyczny Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego 
  
W lutym 2021 roku, w Małopolskim Urzędzie Marszałkowskim miał miejsce atak hakerski na 

system informatyczny tego Urzędu. Z doniesień medialnych wynika, że „W miesiąc po ataku 

hakerskim wciąż nie udało się przywrócić działania wszystkich systemów informatycznych”. Więc 

należy domniemywać, że tego typu zdarzenia mają bardzo dotkliwy skutek. 

Mając na względzie powyższe oraz fakt, iż nawet system obsługujący posiedzenia Komisji i 

Sejmiku Województwa Mazowieckiego działa w sposób „zawodny”, czego praktycznie jako radni 

doświadczamy dość często, nasuwają się pytania: 

1. Czy Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego zanotował w roku 2020 i 2021 

przypadki prób ataków hakerskich i czy podjęto jakieś działania zapobiegawcze? 

2. Kiedy ostatecznie planuje się modernizację systemu obsługującego zdalne prace Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego, w ten sposób aby obniżyć jego bieżące niedociągnięcia? 

 


